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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 30. června 2017 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová, Milan Franc,
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miroslav Liška, Miloslav Götz

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. DSO Mikroregion Frýdlantsko – úprava stanov

2. FRB – poskytnutí půjček z II. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky

3. EMSL – žádost o souhlas s umístěním kabelové přípojky do pozemku obce

4. Jan Koťátko – Žádost o souhlas s výjimkou ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

5. EKONA – žádost o souhlas s napojením ČOV pro bytovky do kanalizace

6. Žádosti subjektů působících v sociálních službách o podporu

7. Rozpočtová opatření 2017

8. Různé:

 Všeobecné informace o chodu obce

 Územní plán obce – informace

 Manželé Pospíchalovi – žádost o prodloužení nájmu bytu v ZŠ

 D&M CZ s.r.o., služby PO a BOZP – smlouva o zajištění služeb

 I. etapa rekonstrukce fotbalových kabin – výběr zhotovitele

9. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

 V 19:07 hodin příchod pana Miroslava Lišky. Od této chvíle hlasuje 8 zastupitelů.

K     bodu programu č. 1 – DSO Mikroregion Frýdlantsko – úprava stanov:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s novým  návrhem  stanov  Dobrovolného  svazku  obcí  Mikroregionu
Frýdlantsko. Potřeba úprav stanov DSO Mikroregionu Frýdlantsko vzešla především z důvodu Nového občanského
zákoníku a také kvůli  čerpání dotací a pružnějšímu jednání svazku. Návrh stanov byl konzultován s právníkem,
který upravil některá znění. Nově se například volí předsednictvo na dva roky. Hlasovací práva zůstávají zachována
a členy je stále 18 měst a obcí. Zavádí se i nové orgány jako revizní skupina a orgán pro schválení účetní závěrky.

Usnesení číslo
36/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí se zněním upravených stanov DSO
Mikroregionu  Frýdlantsko a  pověřuje  starostu  obce  k  jejich  schválení  na jednání  DSO  
a k jejich podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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K     bodu programu č. 2 – FRB – poskytnutí půjček z II. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s podanou žádostí o poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení. Ve druhém
kole přišla pouze jedna žádost, v níž požádala paní Lucie Novotná o 100 tisíc na zateplení domu a fasádu. K žádosti
bylo doloženo všechno potřebné. Nikdo jiný se nepřihlásil.
Milan Franc – tam se ručí nemovitostí?
Starosta – ne, jako záruku používáme blankosměnku.
Miroslava Mervová – na plot to není?
Starosta – myšlenka půjček z FRB je na zlepšení bydlení. Plot bych viděl na posledním místě.
Místostarosta – vyhlásíme další kolo?
Starosta – ano, navrhuji jej vypsat od 1. do 31. srpna a uvolnit zbytek peněz.
Mgr. Jana Runkasová – všichni splácejí?
Starosta – ano, někteří dokonce s předstihem.

 V 19:10 hodin příchod pana Miloslava Götze. Od této chvíle hlasuje 9 zastupitelů.

Usnesení číslo
37/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí půjčky ve 2. kole příjmu
žádostí roku 2017 z Fondu rozvoje bydlení paní Lucii Novotné, bytem Kunratice 185, 464 01
Frýdlant na zateplení RD a fasádu ve výši 100.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
37a/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje vypsání třetího kola příjmu žádostí o
poskytnutí půjčky z FRB v roce 2017 dle směrnice č. 2/2012 – pravidla pro tvorbu a použití
účelových prostředků „Fondu rozvoje bydlení Obce Kunratice“, kam uvolňuje 240.000,- Kč.
Termín podávání žádostí je od 1. srpna 2017 do 31. srpna 2017.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – EMSL – žádost o souhlas s umístěním kabelové přípojky do pozemku obce:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostí společnosti Energetická montážní společnost Liberec, která pro ČEZ
Distribuci projektuje přípojku NN na pozemek 350/7 manželů Kateřiny a Jaroslava Severýna. Žádost s mapovým
podkladem jste obdrželi v materiálech k dnešnímu zasedání. Nové kabelové vedení povede v místní komunikaci
11c ležící na pozemku p.p.č. 1534/2 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu. Obci bude uhrazeno věcné břemeno za uložení
vedení a  požadavkem na zhotovitele bude oprava asfaltového krytu vozovky místní  komunikace.  Zároveň náš
obecní úřad vydá rozhodnutí o povolení zvláštního užívaní místní komunikace. Díky uložení nového elektrického
vedení  bude  moci  dojít  k přeložce  elektrické  přípojky  k domu  čp.  7,  která  v současnosti  vede  po  dřevěných
sloupech přes obecní pozemek v lokalitě „nad Brynychovými“ a je ve velmi špatném stavu. Tím se uvolní místo pro
výstavbu v této lokalitě.
Jiřina Lukášová – nebude nás to nějak omezovat v zasíťování našich pozemků?
Starosta – ne, naše pozemky jsou elektřinou zasíťované.
Jiřina Lukášová – a vodu budou táhnout kudy?
Starosta – na křižovatce pod pozemkem je hydrant.

Usnesení číslo
38/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s uložením  nového  kabelového
vedení NN 0,4 kV do pozemků p.p.č. 413/1 a 1534/2 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu, které jsou
ve vlastnictví obce. Zároveň souhlasí s umístěním energetického zařízení jakožto vlastník
sousedního pozemku p.p.č. 1544 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
39/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  uzavření
budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  –  služebnosti  č.  IV-12-4015541/VB001  se
společností ČEZ, a.s.  se sídlem Teplická 874/8,  405 02 Děčín  IV -  Podmokly  a  pověřuje
starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Jan Koťátko – Žádost o souhlas s výjimkou ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostí pana Jana Koťátka, jehož společnost Kotě79 provozuje mezistátní
kamionovou dopravu a potřebuje využívat hraniční přechod do Polska přes Bogatyniu. Jedná se o dva kamiony 
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a souhlas s výjimkou bude udělen na jeden rok.

Usnesení číslo
40/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z  místní
úpravy  provozu  žadateli  společnosti  Kotě79  transport  s.r.o.,  IČ  02473275,  se  sídlem  
Hejnická 4022, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – EKONA – žádost o souhlas s napojením ČOV pro bytovky do kanalizace:  
Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo se  žádostí společnosti EKONA. Jedná se o věc,  která  se řeší  už dlouho.  
Jde o přečišťování odpadních vod ze všech paneláků. V současnosti  jsou využívány septiky, kam by se měla umístit
technologie na přečištění odpadních vod. Navržené řešení počítá s tím, že by se všechno mělo svézt do jednoho
septiku, tak jak je to znázorněno na mapce, kterou jsem Vám rozesílal. Společnost nás žádá o souhlas s  napojením
do kanalizace, která vznikla při stavbě paneláků a v současnosti se neví, čí je. Prochází přes soukromé pozemky a
někdo by se měl k této kanalizaci přihlásit. Mohla by to na sebe vzít obec, ale nevíme v jakém stavu ta kanalizace
je,  což by mohl  být  do budoucna problém, protože se o  ni  budeme muset  starat.  Nejprve musí  proběhnout
kamerové zkoušky.
František Vrátný – nevím, zda projednali s majiteli bytů, kdo to bude financovat, myslím si, že to nemají dojednané.
Milan Franc – prý na to byl udělaný rozpočet, ale nevím, kolik to bylo. Na čí popud tu máme ten bod?
Starosta  –  jednáme o  tom  na  základě  žádosti společnosti  EKONA.  O  tom  proč  se  řeší  čištění  odpadních  vod
z paneláků se říká, že to požaduje obec. Ale není to pravda. První s touto myšlenkou přišlo bytové družstvo. Měl
jsem za to, že je to společenstvím vlastníků projednané.
František Vrátný –  společenství vlastníků o tom s bytovým družstvem nejednalo. Myslím, že to neprojednali ani
v jednom paneláku.
Starosta – na našem úřadě proběhlo několik jednání s vlastníky pozemků, na nichž se nachází spodní septik. Stále
bylo prezentováno, že o tom víte. Dnes už hovoříme jen o tom, jestli se ujmeme kanalizace a umožníme do ní
napojení.
Starosta  –  přišli  s tím,  jestli  bude  obec  stavět  čistírnu  odpadních  vod,  máme projekt,  v současnosti  kořenová
čistírna je bezpředmětná, když se k tomu nikdo nepřihlásí, ozve se úřad a bude chtít vědět, kdy se to vyváží a tak.,
v panelákách to asi projednané není pak se musí vyvolat jednání
Milan Franc – nechápu proč to tady je, nemáme žádné informace.
Miloslav Götz – napadlo někoho, kdo to bude platit a z čeho. Ti lidi to z nájmů nezaplatí.
Starosta – my v tuto chvíli jednáme o kanalizaci. O realizaci čističky nemáme informace. To řeší byťák s Ekonou.
Miloslav Götz – kdo zaplatí tu kamerovou zkoušku?
Miroslav Liška – asi budoucí vlastník kanalizace.
František Vrátný – požádejte o informace organizaci vlastnící meliorace. Myslím si, že to bude jejich.
Starosta  –  dobře,  žádost  budeme  brát  jen  na  vědomí  pro  nedostatek  informací  o  majetkoprávních  vztazích.
Prakticky není o čem rozhodovat. Musí se zároveň jednat se zástupci společenstva vlastníků. Já se pokusím zjistit,
co to je za kanalizační zařízení a budu vás informovat.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere informace i žádost společnosti EKONA na vědomí.

K     bodu programu č. 6 – Žádosti subjektů působících v sociálních službách o podporu:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s dopisem Diecézní  charity Litoměřice,  v němž žádá obec o jednorázovou
finanční podporu ve výši 1.200,- Kč. Charita se u nás stará o jednu klientku a poskytuje ji sociální služby od roku
2015.
Marcela Pažoutová – co poskytují za služby?
Starosta – nic konkrétního nevím. Může se jednat o zdravotnickou péči a dovoz léků.
Jiřina Lukášová – já myslela, že je to hrazené pojišťovnou
Starosta – asi ne celé. Už jsme o tom hovořili na posledním zasedání. V současnosti bude vznikat komunitní plán
pro potřebnost sociálních služeb na území obcí.
František Vrátný – jedná se o jednoho občana, navrhoval bych prověřit.
Milan Franc – já bych se nejprve zeptal charity, na co to je a pak až dal nebo ne.
Starosta – v dopise uvádí, že podporu vyúčtují. Jedná se o 1.200,- Kč a žádají nás od roku 2015 poprvé.

Usnesení číslo
41/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši
1.200,- Kč žadateli o podporu, kterým je Diecézní charita Litoměřice, IČ 40229939, se sídlem
Tanvaldská 345, 463 11 Liberec 30 a pověřuje starostu obce k uzavření příslušné darovací
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smlouvy.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se Miroslava Mervová a Miloslav Götz

K     bodu programu č. 7 – Rozpočtová opatření 2017:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními. Opět se jedná o mzdové prostředky pracovníků
VPP v celkové výši 44.480,- Kč. Dále je budou obsahovat právě schválený finanční dar ve výši 1.200,-Kč. Zároveň
chci požádat zastupitelstvo o pověření k provádění rozpočtových opatření v souvislosti s projekty podpořenými
dotací, protože se přes prázdniny nebudeme scházet. Půjde především o územní plán, kompostéry a podobně.

Usnesení číslo
42/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č.  4/2017.  Rozpočtová  opatření  jsou  přílohou  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  obce
k provádění  nezbytných  rozpočtových  opatření  během  letních  prázdnin.  Jejich  kontrola
proběhne na nejbližším zasedání zastupitelstva obce.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ  – Všeobecné informace o chodu obce:  

 Studie proveditelnosti na bezpečný chodník v obci – nabídka na zpracování. Požádal jsem o cenovou
nabídku na zpracování studie proveditelnosti na chodník vedoucí přes celou obec. S projektantem panem
Kučerou a jeho kolegyní jsme projížděli vesnicí a hledali možná řešení i úskalí tohoto záměru. Nabídková
cena je asi 58 tisíc korun. Případná realizace by mohla vyjít na 11 – 13 milionů korun. I když je to velká
částka, mohl by se zdroj financování v budoucnu objevit a bylo by dobré být na to připraveni. Je to zároveň
přání občanů. Teď to, prosím, berte  jen pro informaci. V té ceně jsou uvažované i výkupy pozemků pod
chodníky. Je to něco přes 1km. V ceně studie není zahrnuto geometrické zaměření, to orientačně poptám
také.

Milan Franc – a už by se mělo začít jednat s lidmi.
Miroslava Mervová – a v jakých výší jsou dotace nyní.
Starosta – nevím to přesně, ale pohybují se okolo 50%.

 Lokalita  nad  Brynychovými  –  stavební  povolení.   V současnosti již  vyřizujeme  stavební  povolení  pro
účelovou komunikaci.  Až budeme mít  i  toto povolení,  můžeme začít  prodávat pozemky pro výstavbu.
Žádostí je hodně, prosím, popřemýšlejte za kolik budeme pozemky prodávat a jakým klíčem je budeme
přidělovat. Lidé se ptají a mě nic rozumného v současnosti nenapadá.

 DACIA DOKKER – doplacení vozidla.  Během června jsme odeslali poslední splátku za služební vozidlo a
v tuto chvíli je doplaceno. V červenci s ním pojedeme na první garanční prohlídku.

 Projekt  kompostérů  –  realizace  projektu. V současnosti  již  máme  vybraného  dodavatele  zakázky.
V červenci by se měla podepisovat smlouva a kompostéry a štěpkovač budou dodány do konce srpna. Já
musím začít jednat s lidmi, aby řekli, kde kompostér bude stát, protože číslo pozemku bude uvedeno ve
smlouvě, kterou budeme s občany uzavírat.

 Mateřská školka – oprava podlah. V minulosti jsme investovali do základní školy, teď musíme investovat
do mateřské školky. O prázdninách se budou opravovat podlahy v obou hernách a v jídelně. Částečně se
vyrovnají  a  položí  se  nová  lina.  Podlahy  vyjdou  na  42 tisíc  korun.  Zároveň  budeme objednávat  nový
nábytek  a  vybavení,  které  nahradí  již  to  poškozené  i  morálně  zastaralé.  Tímto  Vás  žádám o  souhlas
s realizací  oprav podlah i  s plánovanými nákupy.  Zároveň by stálo za to uvažovat,  co se školkou dále.
Budova již  je za svou životností a budeme muset přemýšlet, jak ji  opět dostat do formy, aby i  nadále
sloužila svému účelu.

 Závodní lékař. V průběhu jara byla uzavřena smlouva s MUDr. Jiřím Poděbradským, který pro nás bude
vykonávat funkci závodního lékaře. V současnosti k němu již posíláme své zaměstnance.

 Oprava  střechy  kostela. O  opravě  střech jsme hovořili  na  předešlém zasedání,  když  jsme schvalovali
podporu tohoto projektu.  Zároveň jsem hovořil  o  pamětní  schránce umístěné v makovici  pod křížem.
Makovice  se  nakonec  sundávat  nebude,  protože  to  její  velikost  a  způsob  opravy  střech  neumožní.
Schránka přesto bude otevřena, a to v pátek 14.7. od 14:00 na sále kulturáku. Na tuto akci pozveme i
veřejnost.

Usnesení číslo
43/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere informace na vědomí a zároveň souhlasí
s opravami podlah v mateřské školce a s nákupem nutného vybavení.
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Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ  – Územní plán obce – informace:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo o průběhu pořizování nového územního plánu.  V současnosti již  máme
návrh ke společnému projednání, které proběhne v úterý 4. července. Po té poběží doba na vyjádření se k návrhu. 
Když půjde vše hladce, dojde na podzim k veřejnému projednání. Na tyto dvě etapy ÚPO jsme dostali dotaci.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere informace na vědomí.
K     bodu programu RŮZNÉ – Manželé Pospíchalovi – žádost o prodloužení nájmu bytu v ZŠ:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostí manželů Miroslavy a Romana Pospíchalových. Manželé Pospíchalovi
nás žádají o prodloužení nájemní smlouvy na školní byt.
Miroslava Mervová – nahlašuji střet zájmu v tomto bodě.

Usnesení číslo
44/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje prodloužení nájmu školního bytu
manželům Miroslavě a Romanu Pospíchalovým.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržela se Miroslava Mervová.

K     bodu programu RŮZNÉ – D&M CZ s.r.o., služby PO a BOZP – smlouva o zajištění služeb:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. V reakci na pracovní úraz, který se u
nás stal na konci května jsem požádal společnost D&M CZ s.r.o., služby PO a BOZP sídlící v  Chrastavě o pomoc se
zabezpečením všech potřebných náležitostí,  tak abychom plnili  všechny požadavky kladené na zaměstnavatele
v oblasti bezpečnosti práce. Na tuto společnost mě odkázal kolega pan Stříbrný z Heřmanic, který s ní spolupracuje
již několik let. V současnosti je potřeba vypracovat veškerou dokumentaci PO a BOZP. Náklady na poskytované
služby budou činit 10 tisíc korun ročně.

Usnesení číslo
45/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zajišťování
služeb v oboru PO a BOZP se zhotovitelem D&M CZ s.r.o., IČ 28711301, se sídlem Vítkovská
283,  
463 01 Chrastava a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ –  I. etapa rekonstrukce fotbalových kabin – výběr zhotovitele:  
Pan starosta seznámil zastupitele s postupem přípravy rekonstrukce fotbalových kabin a s cenovými nabídkami na
její provedení. Začalo se brigádou, při níž fotbalisté vyklidili spodek objektu a odkryli strop. Po té se vybouralo
sociální  zařízení  WC a  sprchy.  Podle  zpracované  dokumentace  jsme nechali  vypracovat  rozpočet.  Navíc  jsme
nechali  zpracovat statický posudek, který specifikoval, jak musí být provedena konstrukce podlahy, aby unesla
nové sociální  zázemí.  Pod současné ocelové profily musí  být  umístěn ještě jeden, který je  bude podpírat.  Na
nosníky  bude  položen  trapézový  plech,  na  němž  se  vylije  betonová  podlaha.  Cenové  nabídky  zjišťoval  pan
místostarosta, který jednal s panem Václavem Kulhavým, Miroslavem Lidmilou a panem Petrem Fisenkem.
Místostarosta – pan Kulhavý podal nabídku na cca 334 tisíc korun bez daně. Pan Lidmila se z účasti na zakázce
omluvil z kapacitních důvodů a oslovený pan Fisenko podal nabídku na 264 tisíc korun s daní.
Jiřina Lukášová – víme jak pracuje pan Fisenko, jestli je spolehlivý?
Miloslav Götz – tady i v okolí toho dělal dost. Není s ním problém.
Milan Franc – chci tady říct, že to všechno mělo být dřív.
Miroslav Liška – vždyť jste neměli vybraný návrh.
Milan Franc – návrh byl jediný, firma mohla začít první týden v červnu.
Miroslava Mervová – stihne se to?
Starosta – termín bude do konce prázdnin. Asi se bude muset přeložit jeden zápas.

Usnesení číslo
46/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po projednání  schvaluje  provedení  I.  etapy  rekonstrukce
fotbalových  kabin,  jejímž  zhotovitelem  bude  společnost  PROFIS  Frýdlant  s.r.o.,  IČ
06093892,  se  sídlem Dolní  Řasnice  269  464  01 Frýdlant  a  pověřuje  starostu  k uzavření
smlouvy o dílo.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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Diskuse:

 Starosta –  ještě  Vás musím informovat,  že  druhá etapa rekonstrukce kulturáku je mezi  podpořenými

projekty, takže se budeme moci pustit do práce.

 Mgr. Jana Runkasová – neudržované pozemky.

o Starosta – oslovíme majitele, aby zjednali nápravu.

 Marcela Pažoutová – bude uzavřena pracovní smlouva s panem Stárkem?

o Starosta – pana Stárka zaměstnáme. Od července mu poběží 3 měsíční zkušební doba. Smlouva je

na dobu určitou 1 roku.

 František Vrátný – územní plán obce – jak je to s čističkou odpadních vod myšleno? Myslím, kdy, kdo a za

kolik to obec povede,  za vodu bylo 6,- Kč a pořád se navyšuje.

o Starosta –  v současném územním plánu je  uvažováno o kořenové  čističce.  V novém územním

plánu už kořenová čistírna nefiguruje. jsou dvě varianty, buď postaví obec biologicko-mechanickou

čistírnu nebo se odpadní voda bude tlačit na ČOV do Frýdlantu. Vše souvisí s budoucností dolu

Turów. Kdo, kdy a za kolik Vám v současnosti nedokážu říct.

 František Vrátný – vodní plochy – v návrhu územního plánu jsem nenašel žádný nákres svých návrhů.

o Starosta – rybníky tam nemohou být, protože nebylo zřejmé, kde by měly vzniknout.

 František Vrátný – úbytek pitné vody – obec si nedala návrh na vodní plochy.

o Starosta –  před  2  lety  jsme  řešili  protipovodňová  opatření,  jejichž  součástí  bylo  obnovení

mokřadů, revitalizace nádrže na Marmeládce, s oběma návrhy jste nesouhlasili.

 František  Vrátný –  přípojka  k Severýnovy  kolem Lišky  –  máme tam pozemky.  Budeme muset  nechat

položit nový kabel kvůli jejich zasíťování?

o Starosta – ne, nový kabel dokáže utáhnout i Vaše pozemky. Musíte požádat ČEZ.

 František Vrátný – oprava cesty do zahrady.

o Starosta –  na její opravu existuje výborný nástroj, o kterém jsme společně již několikrát hovořili. 

Jde o  komplexní pozemkové úpravy, kterým se bohužel neustále bráníte. Cesta do zahrady je

potřebná pro nás i pro vás, tak se pojďme společně dohodnout a pojďme do toho. Ve hře je ještě

jedna varianta. Možná bychom mohli cestu přenechat Lesům ČR a oni ji opraví. Mají na to finanční

prostředky a projevili o ní i zájem.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:10 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 4/2017

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 30. června 2017
Milan Franc ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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